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Jegyzőkönyv 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 9-én 
a Községháza nagytermében megtartott üléséről 

 
 
Jelen vannak: Schuszter Gergely polgármester 

Rácz Balázs alpolgármester, képviselő 
Balogh Arnó képviselő 
Héder Tamás képviselő 
Dr. Hidas András képviselő 
Nagy Ákos képviselő 
Pásztor Andrea képviselő 

 

Dr. Németh József jegyző 
 
Schuszter Gergely: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 7 fővel 
határozatképes. Ismerteti a napirendi pontokat. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat. 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Beszámoló a helyi adóztatásról 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

2. Tájékoztató az általános iskola 2022/2023. tanévéről 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

3. A Dunabogdányi Német Nemzetiségi Óvoda 2023/2024-es nevelési évének munkaterve 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

4. Tájékoztatás a tanuszoda üzemeltetés kérdéseiről 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

5. Tájékoztatás a Bem József  utca vízelvezetése ügyében 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

6. A Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulásról 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

7. Falugyűlés időpontjának meghatározása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

8. Polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

9. Egyebek 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

10. Ingatlanhasznosítási kérdések 
ZÁRT ÜLÉS 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

11. Lakásbérleti szerződés meghosszabbítása iránti kérelem 
ZÁRT ÜLÉS 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 
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12. Kitüntetésre jelölés 
ZÁRT ÜLÉS 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 
 
 

1. napirendi pont: Beszámoló a helyi adóztatásról 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Repárszkyné Elter Anikó adóigazgatási ügyintézőt, majd megadja neki a 
szót a tájékoztató megtartásához. 
 

Repárszkyné Elter Anikó: Tájékoztatást ad a helyi adóztatásról, a 2023. évben szeptember 30-ig befolyt 
helyi adó összegéről, adónemenként, a korábbi években befizetett összeghez viszonyítva. Az idei bevételi 
előirányzat 177 800 eFt volt, 2023. szeptember 30. napjáig 167 238 eFt teljesült. 
Építményadóban látható, hogy 800eFt-tal kevesebb adó folyt eddig be a tavalyi év azonos időszakához 
képest. Ennek oka lehet, hogy márciusban egyszerre küldtük ki a két féléves csekket, és a második félévi 
adó befizetésével elmaradtak páran. Október végén lesz egy felszólító kör, és utána végrehajtás. 
Idegenforgalmi adó: a növekedés az új szálláshelyeknek is köszönhető, összesen 22 szálláshely működik 
a faluban. 
Pótlékot a megkésett befizetés után generálja a rendszer. A pótlék mértéke a felszámítás időpontjában 
érvényes jegybanki alapkamat 5 százalékponttal növelt mértékének 365-öd része. (A jegybanki alapkamat 
2022.01.01-én 2,40%, 2022.09.28. óta 13,00%) 
 

Dr. Hidas András: Miért egy csekk került kiküldésre az építményadó esetében? 
 
Repárszkyné Elter Anikó: A törvény szerint évi egy alkalommal kell egyenlegértesítőt küldeni az 
adózóknak, ezt idén alkalmaztuk, a márciusi értesítővel mindkét félévre szóló csekk kiküldésre került. Az 
első félévben 3 millió Ft volt az időarányos bevétel többlete, akik akkor az egész évi építményadót 
rendezték. 
 

Héder Tamás: Az idegenforgalmi adó esetében van-e állami kiegészítés, a szálláshely-üzemeltetők 
fizetnek-e iparűzési adót. 
 

Schuszter Gergely: Kiegészítés nincsen a Covid óta. 
 

Repárszkyné Elter Anikó: A vállalkozóként szálláshelyet üzemeltetők alanyai az iparűzési adónak, 
vannak adószámos magánszemélyek is az üzemeltetők között. 
 

Dr. Németh József: Az iparűzési adó területén az idei év is még annyiban a veszélyhelyzeti időszakhoz 
tartozik, hogy a 4 Mrd alatti kkv-k tavalyi iparűzési adó befizetés felezését az állam teljes egészében 
kompenzálja esetünkben. A tavalyi kompenzáció elszámolása összegét a vállalkozások 2022. évről idén 
május 31-ig teljesített mérlegbeszámolói alapján állapítják meg, és a november havi nettó finanszírozás 
keretében történik majd meg a kifizetése, itt is várunk még kompenzáció címen többlettámogatást. 
Az látható, hogy -10 millió Ft az egyenleg a tervezetthez képest a helyi iparűzési adóban. 
 

Nagy Ákos: Javasolja az idegenforgalmi adó mértékének a maximumra történő emelését. 
 

Dr. Németh József: Az adórendeletet december 1-ig kell megalkotni és kihirdetni, a Hivatal összeállít 
egy javaslatot, melyben több változat is bemutatásra kerül, valamint a környező települések adatai is 
összegyűjtésre kerülnek. ez október második felére várható. 
 
 
2. napirendi pont: Tájékoztató az általános iskola 2022/2023. tanévéről 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Lévai-Tóth Zsuzsanna igazgatót, majd megadja neki a szót a tájékoztatója 
megtartásához. 
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Lévai-Tóth Zsuzsanna: Ppt bemutató keretében beszámol a nevelőmunka részleteiről, a tanulmányi 
eredményekről, az intézmény személyi állomány a helyzetéről, az egyes osztályok tanulmányi átlagáról. 
Az osztályátlagok jelenleg négyes körül vannak, az iskolai tanulmányi átlag 4,33. A tanévben a tanuló 
létszám 331 fő volt. Tájékoztat a különböző tantárgyi mérésekről: volt kompetenciamérés a 6 és 8. 
osztályokban, bemeneti/kimeneti mérések, NETFIT mérés a felső tagozaton, házi nyelvi mérés, 
MaTalent, elsősök mérése, longitudinális mérés. 
 
Nagy Ákos: A Dunabogdányi Iskoláért Alapítvány működése kapcsolódik az iskolához, hogyan áll a 
szervezet? 
 
Lévai-Tóth Zsuzsanna: Az alapítványi nap nagyon jól sikerült, eddig a legjobb volt minden 
szempontból, így anyagi oldalról is. A támogatásokból 1,6 millió Ft folyt be, ebből a fiú mosdóra is kell 
fordítani bizonyos összeget a konkrét munka felajánlások mellett. 
 
Balogh Arnó: Milyen az új gyermekétkeztetési rendszer fogadtatása, működtetésének tapasztalatai: 
 
Lévai-Tóth Zsuzsanna: Vannak még nehézségek, de bevezetési fázis van jelenleg, némileg lassítja az 
étkeztetést, de tény, hogy jobban lehet így a folyamatot követni. 
 
Schuszter Gergely: A befizetések túlnyomó része átutalással történik az új program használatának 
megkezdése óta, fizetési elmaradás elenyésző számú. Köszönetét fejezi ki a szülőknek a rugalmas és gyors 
alkalmazás kapcsán, valamint a pedagógusoknak is a közreműködésért az átállás során. 
 
Dr. Hidas András: Teremszükséglettel mi a helyzet? 
 
Lévai-Tóth Zsuzsanna: Nincs változás egyelőre, az ideális az lenne, ha nyelvi csoportbontást tudnának 
megtenni, de ehhez tanteremre lenne szükség, továbbá szaktantermek is kellenének, ill. tároló helyiségek. 
 
A Képviselő-testület a napirendet lezárta. 
 
 
3. napirendi pont: A Dunabogdányi Német Nemzetiségi Óvoda 2023/2024-es nevelési évének 
munkaterve 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Balogh Imréné óvodavezetőt, majd megadja neki a szót a munkaterv 
ismertetésére. 
 
Balogh Imréné: Ismerteti a munkatervet. Az óvodai munkaterv határozza meg az óvodai nevelési év 
helyi rendjét. A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 70. § (2) bekezdésének c) pontja 
alapján a nevelőtestület dönt a nevelési-oktatási intézmény éves munkatervének elfogadásáról. A 
fenntartó a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról 
szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet (a továbbiakban: EMMI rendelet) 3. § (1) bekezdése alapján 
véleményezésre jogosult. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

75/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dunabogdányi Német 
Nemzetiségi Óvoda 2023/2024. évi munkatervével egyetért. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: az óvodavezető értesítésére: a döntést követő 8 napon belül 
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4. napirendi pont: Tájékoztatás a tanuszoda üzemeltetés kérdéseiről 
 

Schuszter Gergely: A szándék az, hogy a mostani tanév második félévében újra használatba vehető legyen a 
létesítmény. Ez lehetséges, ha a meglévő fűtési rendszer karbantartását elvégeztetjük, ill. akkor is, ha új kazánok 
beszerzése történik. A 2023. október 1-től indult gázévre kapott ár kétszerese a bezárás előtti díjnak, egy 
esetleges kazáncserével az új kazánokkal 40 %-os megtakarítás érhető el a fogyasztásban. A meglévő kazánok 
kiváltására kisebb, korszerű kazánok telepítése 11,7 millió Ft-ba kerülne. A meglévő kazánok közül az egyik 
üzemképes, a másik viszont javításra szorul, jelenleg nem üzemképes állapotú, nem is indítható be. Ezen a 
kazánon ezért a gyújtásvezérlés cseréje mindenképpen szükséges, ennek becsült költsége 500.000 Ft 
anyagköltség + munkadíj. A további pontos állapotfelméréshez alapos átvizsgálásra van szükség, erre a cég 
egy karbantartási ajánlatot fog küldeni. A jelenleg nem üzemképes kazán javítása, üzemképes állapotba 

helyezése előreláthatóan 2-3 millió Ft-ból megvalósítható. 

2023. október 3-án a Honvédelmi Minisztérium Sportért Felelős Államtitkárságától megérkezett az 
értesítés a Dunabogdányi Tanuszoda energetikai fejlesztési támogatásáról. E szerint Dunabogdány 
Község Önkormányzata vissza nem térítendő támogatásként nettó 62.350.000 Ft támogatásban részesül 
a Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítése céljából. A továbbiakban – még mielőtt kézhez 
kapjuk a támogatói okiratot – szükséges egy adategyeztető nyilatkozat visszaküldése. Ezt követően küldik 
meg a támogatói okiratot, amely tartalmazza a beruházásra vonatkozó további részleteket is. 
Mindezek tükrében a javaslata az, hogy történjen meg a meglévő rendszer felülvizsgálata, karbantartása, 
valamint a hőszivattyús rendszer kiépítése. Így jövő februártól gáz használatával elindulhat az üzemeltetés, 
majd a szükséges közbeszerzési eljárás lefolytatása, kivitelező kiválasztása és a beruházás megvalósítása 
után a szükséges árambővítést követően a hőszivattyús rendszer is rendelkezésre fog állni. 
Természetesen a Váci Tankerületi Központtal is tárgyalni kell, az iskolai használatok újraindításáról. 
 
Lévai-Tóth Zsuzsanna: Az iskolai órarendet erre a tanévre úgy készítették, hogy bármikor indulhat a 
tanuszodai úszásoktatás. Szükség is van rá, nemcsak a sportcsarnok túlterheltsége okán, hanem a 
tanulóknak is hasznos, sokkal kevesebb tartási problémás gyermek lenne. Tudomása szerint a többi 
településen is várják már az újranyitást. 
 
Rácz Balázs: Felmerül a kérdés, hogy nem éri-e meg a meglévő kazánok cseréje, hiszen azzal a 
gázfogyasztás 40 %-kal visszaesik, ugyan kb. 7 millió Ft-tal többe kerülne, mint a meglévő kazánok 
karbantartása, korszerűsítése, de azok továbbra is magas gázigénnyel működnének. Távolabbi jövőre 
nézve ezért jó lehet a hibrid megoldás, hiszen lehet olyan szituáció, hogy az áram ára emelkedik meg, és 
akkor a hőszivattyú mellett lehet a gázfűtéshez nyúlni. 
 
Schuszter Gergely: A jelenlegi kazánok további használata esetén is a fogyasztás csökkenthető, hőcserélő 

és víztartály cseréjével (költsége 4 millió Ft), ezt eredetileg a hőszivattyús rendszer közbeszerzésének 
műszaki tartalmában terveztük szerepeltetni. 
 
Pásztor Andrea: Az árambővítés a meglévő napelemes rendszerrel nem helyettesíthető? Nem termel oda? 
 
Schuszter Gergely: Tudomása szerint az iskolát látja el. 
 
Dr. Hidas András: Jó lenne időt nyerni, ezért a meglévő fűtési rendszer indítását támogatná, amíg az 
elektromos hálózat bővítésének 17 hónapos időszaka telik. Nem ez az egy intézménye van az 
Önkormányzatnak, másra is figyelni kell. 
 
Schuszter Gergely: Mind a három megoldás jó, működni tud, a költségvetési lehetőségekre figyelemmel 
vagyunk. 
 

Rácz Balázs: A hálózatbővítés 17 hónapos időszaka lehet, hogy hosszabb is lesz? Ebben az esetben az 
új kazánok beszerzése megtérülne a fogyasztás visszaesésével. 
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Schuszter Gergely: Erre nem tud biztosat ígérni, rajtunk kívül álló dolog, próbáljuk elérni, hogy ne húzódjon 
el. 
 
Pásztor Andrea: Sorrendet kell felállítani, a jelen költségvetési helyzetben. 
 
A Képviselő-testület egyetértett azzal a szándékkal, hogy a mostani tanév második félévében újra használatba 
vehető legyen a létesítmény, ennek érdekében a javasolt műszaki megoldás a meglévő fűtési rendszer 
karbantartása, javítása, majd pedig az állami támogatás felhasználásával hőszivattyús rendszer kiépítése. A 
kazánok javítására, a légtechnika üzembe helyezésére és a vizes részek esetleges javítási munkáira irányuló 
ajánlatok beérkezését követően ismét napirendre kerül a tanuszoda üzemeltetés kérdése. 

 
 
5. napirendi pont: Tájékoztatás a Bem József utca vízelvezetése ügyében 
 

Schuszter Gergely: Ismerteti a Bem József utcában lefolyó csapadékvíz elvezetése kapcsán elkészített 
tanulmánytervet, mely az utcában lefolyó vízhozamokat vizsgálja, valamint ennek tükrében javaslatot 
fogalmaz meg a csapadékvíz elvezetési mód megválasztásához, és a későbbi kiviteli terv elkészítéséhez. 
Javasolt megoldás: 

• A Bem József utcában lévő magántelkeken javasolt a tetővizek öntözési célra történő felhasználása, 
vagy pedig zöld felületen történő elszikkasztása. 

• Ezzel egyúttal a közterületre történő csapadékvíz kivezetéseket meg kell szüntetni. 

• A Bem József utca mélypontjánál 1-1 víznyelő akna, vagy folyóka beépítésével össze kell gyűjteni az 
utcában lefolyó csapadékvizeket. 

• A víznyelő aknákat D200 KG-PVC csatornával összegyűjtve, a 200 vagy 201 hrsz.-ú ingatlanon 
átvezetve, el kell vezetni a Kert utca irányába. 

• A magántelken történő átvezetésnél szolgalmi jogot kell bejegyezni. 

• A támfalon a csapadékvizek ejtőcsővel kerülnek levezetésre, majd onnan telken belül nyílt árokkal, 
vagy zárt csatornával jutnak tovább. 

• A tervezett csapadékvíz elvezető rendszert a közterületi vízgyűjtő területet figyelembe véve, 4 éves 
gyakoriságú csapadékvíz hozamra javasolt méretezni, ekkor a mértékadó vízhozam 20 l/s. 

A kiszámolt mértékadó vízhozamok esetében megfigyelhető, hogy amennyiben a magántelkeken lévő épületek 
tetőfelületéről a csapadékvizek teljes egészében a közterületre vannak kivezetve, abban az esetben közel 3-
3,5szeres vízhozamok keletkeznek a közterületi felület lefolyásához képest. Általánosságban kijelenthető, hogy 
jelentős beruházási költség növekedéssel járna egy olyan vízelvezető rendszer kiépítése, amely a 
magántelkekről érkező vizeket is figyelembe veszi, így javasolt a magántelkekre hulló vizek telken belüli 
elhelyezése szikkasztással, illetve öntözési célra történő felhasználással. 
 
Felveti, hogy az érintett lakók anyagi szerepvállalásának kérdését egyelőre nyitva hagyná, amivel a Kert utca 
felé történő biztonságos elvezetés kialakításához hozzájárulnak a teljes vízmennyiség esetére, négy éves 
gyakorisággal számolva. 
 

Liebhardt István: Felhívja a figyelmet, hogy a korábbi vízelvezetési megoldás – ami az ő telkén keresztül 
vezeti le a Kert utcába a csapadékvizet – nem működik, már egy átlagos eső esetén is a Kutnyánszki telken 
keresztül folyik le a csapadékvíz. Ez akut kérdés, ezt meg kell oldani. 
A bemutatott modellezéssel kapcsolatban kérése, hogy az is legyen megmérve, hogy az ő telkén keresztül 
mennyi a vízelvezető/átfolyási képesség és arra legyen méretezve az elvezető rendszer, illetve az ő telkén 
keresztül csak annyit vezessenek le, amennyit az átfolyási képesség megenged. 
 
Schuszter Gergely: Első feladat, hogy a víznyelők és a csatornacsövek javasolt kialakítása mennyibe 
kerülne, ezt be kell áraztatni. A modellkészítés lényege az is, hogy az utcában élők felé el tudjon járni, 
ahonnan a tetőfelületekről az utcára érkezik a csapadékvíz. Nyitva hagyná egyelőre a teljes – 
magántelkekről származó – csapadékvíz elvezetésére alkalmas megoldás kialakítását, ill. annak 
költségigényét is látni kell. Ez tervezői munkát is igényel. Ez a kiindulópont, ami az ismertetett anyagban 
szerepel. 
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6. napirendi pont: A Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulásról 
 

Dr. Németh József: A társulási együttműködés eddigi tapasztalatai alapján Jámbor Ferenc igazgató azzal a 
javaslattal fordult a tagönkormányzatok felé, miszerint javasolt a jelenlegi számlás finanszírozás átalakítása 
tagdíj alapúvá annak érdekében, hogy a finanszírozás jobban tervezhető és a feladat ellátására teljes egészében 
felhasználható legyen. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

76/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
1. elfogadja a Pilisi és Dunakanyari Rendészeti Társulás társulási megállapodásának módosítását 

és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást a határozat 1-2. 
melléklete szerinti tartalommal 

2. felkéri a polgármestert a módosított társulási megállapodás aláírására és annak benyújtására a 
Magyar Államkincstárhoz a törzskönyvi nyilvántartásba történő átvezetés érdekében. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: 2023. október 31. 
Végrehajtásért közvetlenül felelős: Szentendrei Rendészeti Igazgatóság 

 
 
7. napirendi pont: Falugyűlés időpontjának meghatározása 
 

Schuszter Gergely: A közmeghallgatásra a 2023. évi munkaterv szerint 2023. november 13-án kerül sor 
a képviselő-testületi ülés keretében. Javasolja, hogy a falugyűlés 2023. november 23-án 18:00 órakor 
kerüljön megtartásra. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

77/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023. évi 
falugyűlésre 2023. november 23-án (csütörtökön) 18 órakor kerül sor, helyszín: a Művelődési Ház 
nagyterme. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő azonnal 

 
 
8. napirendi pont: Polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Balogh Arnó vett részt az Önkormányzat részéről a Dunakanyar Kincsei Egyesület alakuló ülésén. A 
LEADER program 1991 óta létezik, mint az Európai Unió részvételen alapuló, alulról építkező 
vidékfejlesztési politikai koncepciója. Idén lehetővé vált Pest megye részvétele is, 10 000 fő alatti 
települések számára. A LEADER program keretében a részt vevők önállóan, alulról építkezve, a 
térségben fellépő fejlesztési igényekre építve határozzák meg, hogy a részükre rendelkezésre álló 
fejlesztési forrást mire fordítják, milyen célok eléréséhez használják fel. Mindezen elképzeléseket egy 
LEADER Helyi Fejlesztési Stratégia formájában kell összeállítani, a kijelölt célok és feladatok 
megvalósítására 2023 és 2027 között van lehetőség, közel 400 millió forint keretösszeg áll rendelkezésre. 
Az Önkormányzat tagként csatlakozott, ill. a FAKULT Egyesület is. 
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9. napirendi pont: Egyebek 
 

a) Belterületbe csatolás iránti kérelem 
 

Dr. Németh József: Ismerteti a kérelmet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

78/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dunabogdány 2223 
hrsz.-ú gyümölcsös művelési ágú 590 m2 nagyságú ingatlan belterületbe vonását kezdeményezi, a 
termőföld védelméről szóló 2007. évi CXXIX. törvény 15. §-a alapján. 
A település helyi építési szabályzatáról szóló 11/2014. (X. 7.) önkormányzati rendelet mellékletét 
képező Szabályozási terv szerint a Dunabogdány 2223 hrsz.-ú ingatlan beépítésre szánt területen, 
Lke jelű Kertvárosias lakóterület építési övezetben található. 
Területfelhasználási cél: Az ingatlan a belterületbe vonást követően építési telekként kerül végleges 
hasznosításra, Amsbacher Márk István ingatlantulajdonos a Településszerkezeti terv és a 
Szabályozási terv alapján 4 éven belül tényleges felhasználást terveznek. 

 

2. A Képviselő-testület a 133/2011. (XI. 7.) önkormányzati határozat alapján úgy dönt, hogy a 
belterületbe vonási eljárással kapcsolatos mindennemű költség a kérelmezőket terheli. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
b) Fácános utca 38. kapubejáró létesítése 
 

Dr. Németh József: Ismerteti a kérelmet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

79/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy – mint a 
Dunabogdány 2536/11 hrsz.-ú kivett helyi közút (Fácános utca) tulajdonosa és kezelője – 
közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulását adja a Dunabogdány, Fácános utca 38. (2544/4 hrsz.) 
szám előtti árkon keresztül gépkocsi átjáró (4 m széles, betonelemekből épített átjáró) létesítési 
munkáinak elvégzéséhez. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
c) Közvilágítási oszlopcserék 
 

Dr. Németh József: Ismerteti a kérelmet. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

80/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
2023 Dunabogdány, Kossuth Lajos út helyszínen 5 db oszlop cseréje megvalósításához – mint a 
Dunabogdány 1010 hrsz.-ú kivett közút ingatlan melletti járda kezelője – közútkezelői hozzájárulást 
ad a következő feltétellel: 
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- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 
iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

2. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
2023 Dunabogdány, Kutyahegyi út helyszínen 7 db oszlop cseréje megvalósításához – mint a 
Dunabogdány 2020 hrsz.-ú kivett közút, 2065 hrsz.-ú kivett közút (Kutyahegyi út) és 2042 hrsz.-ú 
kivett közút (Liliom utca) ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulást 
ad a következő feltétellel: 
- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 

iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

3. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
2023 Dunabogdány, Őzike utca helyszínen 6 db oszlop cseréje megvalósításához – mint a 
Dunabogdány 1660 hrsz.-ú kivett közút (Őzike utca) és 1682 hrsz.-ú kivett helyi közút (Szarvas utca) 
ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulást ad a következő feltétellel: 
- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 

iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
 

d) Millenniumi emlékmű fapótlás 
 

Héder Tamás: A Milleniumi emlékmű fapótlásának ügyében cserét javasolt, melyet a tájépítész 
támogatott, így az ajánlott közönséges nyírfa helyett a két nyírfa helyett két Ginkgo biloba páfrányfenyő 
18/20 cm törzskörmérettel kerülne telepítésre. Ezt a növényt jelenleg a városfásításban is nagyon 
preferálják. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

81/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Millenniumi emlékmű mögötti területen a kiszáradt fenyők pótlására a vonatkozó 
környezetrendezési terv szerinti 7 db parkfát rendeli meg a Tahi Faiskola Kft.-től 361 000 Ft + ÁFA 
áron. 
A fenti összeg fedezete a 3/2023. (IIII. 14.) önkormányzati rendelet Általános tartalék sora. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 15 napon belül 

 
 
e) Kiscuki köz kerítés javítása 
 

Schuszter Gergely: Állagmegóvás miatt szükséges lenne a javítás, ill. a felső gerendák cseréje. Ennek 
költsége 940 000 Ft + ÁFA. 
 
Héder Tamás: A felső sor eltávolítása nem elegendő? 
 
Schuszter Gergely: A szomszéd felé a belátás miatt nem elég akkor a magasság. A tervezőkkel is 
szükséges még egyeztetés. Korábban felmerült, hogy bontásból származó gerendával meg lehet oldani a 
cserét, de ez nem jött végül össze. tervezői egyeztetést követően jelentkezni fog az ügyben. 
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f) Karácsonyi díszvilágítás 
 
Pásztor Andrea: Ismerteti a bekért ajánlatokat, az új vállalkozóval a költségcsökkenés jelentős, a 
szerkezetet csak egy alkalommal kell megrendelni, fennmarad az oszlopon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

82/2023. (X. 9.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
karácsonyi díszvilágítás oszlop elemeinek (10 db) Dunabogdány főút (Kossuth Lajos út) melletti, 
kijelölt villanyoszlopokra való fel- és leszerelési munkálatai elvégzését Bata János ev.-től (2000 
Szentendre, Pipacs u. 10.) rendeli meg br. 396 000 Ft vállalási áron, egyúttal felhatalmazza a 
polgármestert a vállalkozóval kötendő szerződés aláírására. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 

Határidő: a döntést követő 15 napon belül 

 
 

g) Gyermekorvosi asszisztens kérelme 
 

10. napirendi pont: Ingatlanhasznosítási kérdések 
 
11. napirendi pont: Lakásbérleti szerződés meghosszabbítása iránti kérelem 
 
12. napirendi pont: Kitüntetésre jelölés 
 
A 9/g) és a 10-12. napirendi pontokat zárt ülés keretében tárgyalták, amely külön jegyzőkönyvben 
szerepel. 
 
 
Mivel egyéb kérdés, indítvány nem hangzott el, Schuszter Gergely megköszönte a testületi ülésen való 
részvételt, és az ülést – a zárt ülést követően – 20:15 órakor bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Schuszter Gergely      Dr. Németh József 
          polgármester            jegyző 


